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Zadeva: Pisno svetniško vprašanje in pobuda na podlagi 97. člena Poslovnika MOL – Zagotovitev 

normalnih bivalnih pogojev v centru Ljubljane in predlog za kulturno ponudbo in javni prostor, ki bo v 

skladu z ambientom baročne Ljubljane 

Pozdravljeni, 

v času t.i. »veselega decembra«, kakor tudi ob nekaterih drugih priložnostih, se na območju najožjega 

centra Ljubljane z dovoljenjem Mestne občine izvajajo bučne dejavnosti ter gostinska ponudba, ki 

potekajo pozno v noč. Glasba je praviloma glasna z močno poudarjenimi basi, tako da se po pričevanjih 

okoliških stanovalcev podnevi in ponoči tresejo stekla in celi prostori. S tem je onemogočeno normalno 

življenje prebivalcev,  še posebej ranljivih skupin npr. majhnih otrok, bolnikov, starejših itn. S tem je 

bistveno okrnjena kvaliteta njihovega življenja oz. so razmere zaradi hrupa tako neznosne, da je ogroženo 

njihovo zdravje. 

Poleg tega gre za umestitev tovrstnih bučnih dogodkov in gostinske ponudbe v okolje, v katerem to ni 

primerno. Npr. v baročno okolico ljubljanske stolnice ne sodi glasna sodobna zabavna glasba. Turisti, ki 

si npr. pridejo ogledati ljubljansko stolnico ali cerkev Marijinega Oznanjenja pričakujejo v sakralnem 

prostoru umirjenost, da si jo lahko ogledajo, kakor tudi mir za molitev in meditacijo. 

Sam imam osebno izkušnjo, ob kateri se je tudi pokazala brezobzirnost odgovornih in neprimernost 

bučnih dogodkov na tem območju. Decembra leta 2005 je umrl pomožni ljubljanski škof Jožef Kvas. Ko 

sem se šel pokloniti pokojniku, ki je mrtev ležal v stolnici na parah, je ves čas nabijala zabavna glasba. 

Zelo neprimerno in nespoštljivo do pokojnika in žalujočih, ne glede na to, kdo bi bil pokojnik. 

Predlagam, da na območju baročne Ljubljane, ne bi bilo več prireditev s hrupno zabavno glasbo 

ter prenatrpane gostinske ponudbe, ampak naj se omogoči t.i. urbani javni prostor ter v to območje 

umestijo dogodki, ki so primerni glede na arhitekturno in kulturno dediščino tega območja. S tem 

bo omogočeno normalno življenje ljudi na tem območju, Ljubljančani in turisti pa bodo pridobili 

eminenten prostor tovrstne umetnosti in kulture, ki se bo skladala z ambientom tega območja. Pošiljam 

tudi povezavo na članek na spletni strani N1, v katerem dr. Ana Kučan z nekoliko drugačnega zornega 

kota opozori na to problematiko: Dr. Ana Kučan: "Boste rekli: povsod je tako. Ni. Ni povsod tako." - N1 

(n1info.si). 

https://n1info.si/novice/slovenija/dr-ana-kucan-boste-rekli-povsod-je-tako-ni-ni-povsod-tako/
https://n1info.si/novice/slovenija/dr-ana-kucan-boste-rekli-povsod-je-tako-ni-ni-povsod-tako/


 

Prosim, da me obvestite o ukrepih v zvezi s pobudo, ki jo posredujem. 
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